
UNIE VAN BEDRIJFSTAFELTENNISVERENIGINGEN – UBT 
 
NOTULEN van de Algemene Ledenvergadering, gehouden op 15 juni 2022 in de zaal van VVV, van 
Ruysdaellaan 95 in Leidschendam.  
 
Aanwezig: 
van het bestuur: Ron de Wolf (voorzitter), André Uileman (secretaris), André Leijh 

(penningmeester), Ymke Thomas (commissaris toernooien & evenementen) 
tot en met punt 7, Marjolein Wolthoorn (commissaris toernooien & 
evenementen) vanaf punt 7 en Jeannette van der Valk (competitieleider); 

de verenigingen: EOB, HPSV, SALM, SDU, SEL, SVGT, TTVB, TVZ, VEW en VVV; 
leden van diverse commissies; 
diverse genodigden. 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering, heet de aanwezigen welkom en dankt de 
vereniging VVV voor het beschikbaar stellen van de vergaderruimte. Hij constateert dat alle 
verenigingen vertegenwoordigd zijn waardoor het vereiste quorum voor het nemen van besluiten 
aanwezig is.  
 
2. Afscheid van Ymke Thomas als bestuurslid 
Ongeveer een jaar geleden gaf Ymke Thomas te kennen dat zij, na een periode van 33 jaar, met haar 
UBT-bestuurswerk wilde stoppen. Op dit moment is haar officiële afscheid. Hierbij zijn haar gezin, 
overige familie en diverse genodigden aanwezig. De voorzitter geeft het woord aan de heer Jules Bijl, 
burgemeester van de gemeente Leidschendam-Voorburg.  
Deze uit in zijn toespraak zijn grote waardering voor het vele en langdurige vrijwilligerswerk dat Ymke 
voor de UBT en voor haar club VVV heeft verricht. Hij duidt daarbij onder meer op haar 33-jarige 
bestuurscarrière als commissaris toernooien en evenementen, eigenlijk al het sportieve behalve de 
competitie. En benadrukt haar juiste instelling die bij het vrijwilligerswerk hoort: je doet het voor een 
ander. Wat eveneens geldt voor Ymke's werk voor de jeugd in haar vereniging VVV. Training geven, 
wedstrijden regelen voor 13 teams, contact met ouders, toernooien, samenwerking met scholen, alles 
op het gebied van het jeugdwerk lag in haar handen. Burgemeester Bijl sluit zijn speech af met "...dat 
het zijne majesteit heeft behaagd u te benoemen tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau." Waarna hij 
Ymke de bij die Koninklijke onderscheiding behorende versierselen opspeldt.  
 
Vervolgens brengen de aanwezigen een toast uit op de zojuist gedecoreerde en is er gelegenheid om 
haar te feliciteren.  
 
Namens de leden neemt Henk Karstel het woord over en vertelt te hebben begrepen dat Ymke van de 
UBT'ers niets duurs hoefde, maar meer gecharmeerd zou zijn door iets persoonlijks. Met die 
wetenschap benaderde hij de verenigingen om van elk van hen in een boekje wensen, terugblikken en 
anekdotes te verzamelen, geïllustreerd met enkele foto's. Als een blijvende herinnering. Dat heeft, 
naar zijn zeggen, een mooi resultaat opgeleverd. Maar hij vond dat toch wat karig en stelde zich al 
fantaserend voor hoe in huize Thomas de invulling van een willekeurige avond zou worden besproken. 
En gezien de door hem verwachte niet gelijkluidende meningen komt hij nu met een waardevol 
compromis: een kaartspel bestaande uit 33 kaarten (voor elk bestuursjaar één) en op elke kaart een 
persoon of een gebeurtenis uit de UBT-familie. Gelet op haar reactie is zoiets precies wat Ymke 
bedoelde met 'iets persoonlijks'.   
 
Ook Rob Westdorp, voorzitter van VVV, zet Ymke nog even in het zonnetje. Daarbij natuurlijk de 
nadruk leggend op wat ze in zovele jaren voor de jeugd van de vereniging heeft gedaan. Zijn dank 
daarvoor onderstreept hij met een geschenk. 



 
Als afsluitende spreker in Ymke's richting zegt voorzitter  Ron de Wolf dat ze haar cadeau van 
bestuurszijde nu nog niet krijgt. Haar wens was, evenals Jacques Koot dat kreeg bij zijn afscheid, een 
fotocollage van al haar relevante activiteiten. Die krijgt ze dan ook, maar die collage zou niet compleet 
zijn zonder enige foto's van wat er vanavond is gebeurd. Hij komt er dus wel, over een paar weken, 
tijdens een informeel samenzijn.  
 
De scheidende Ymke Thomas bedankt ieder die aan deze mooie avond heeft bijgedragen. 
Terugkijkend op de afgelopen 33 jaren ziet ze een enorme ontwikkeling op het gebied van hoe we met 
elkaar communiceerden. In het begin samen met Piet Hartman de Contacten rondbrengen ("met de 
kaart van Den Haag op schoot, want ik wist toen alleen de weg van huis naar de zaal van TVM in 
Moerwijk"). Nu hebben we de nieuwsbrief en is de website heel normaal.  Als ander voorbeeld noemt 
ze de uitnodigingen voor de achtkampen: de kandidaten kregen die per post, moesten een strookje 
invullen en daarna terugsturen. "En dat deden ze ook! Die hulp heb ik in al die jaren mogen ervaren. 
Ook bijvoorbeeld als er voor een toernooi in een klasse wat weinig inschrijvers waren; op mijn 
noodkreet gingen wedstrijdsecretarissen nog eens extra aan de slag om er een goed toernooi van te 
maken. Zonder die hulp en saamhorigheid, die zo kenmerkend zijn voor de UBT, had ik het nooit zo 
lang volgehouden." 
 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 3 mei tot en met 17 juni 2020 
De notulen worden vastgesteld.  
 
4. Ingekomen stukken 
Er is een bericht van afmelding voor deze vergadering van Bert Stap (SDU). 
 
5. Verslag kascommissie 
Namens de commissie deelt Ruud Goutier mede dat de boeken van de penningmeester zijn 
gecontroleerd en in orde zijn bevonden. Er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. Hij verzoekt 
de vergadering het bestuur decharge te verlenen. De vergadering gaat hiermee akkoord.  
 
6. Jaarverslagen 
De jaarverslagen van de secretaris, de penningmeester, de competitieleider en van de commissaris 
toernooien & evenementen worden vastgesteld.  
 
7. Verkiezing bestuursleden 
Aftredend is voorzitter Ron de Wolf. Hij stelt zich herkiesbaar, aangezien zich geen tegenkandidaten 
hadden gemeld is hij herbenoemd. Commissaris toernooien & evenementen Ymke Thomas zou 
volgens rooster ook aftredend zijn, maar trad al eerder terug. Tussen dat moment en deze ALV heeft 
Marjolein Wolthoorn die functie waargenomen; ze stelt zich nu beschikbaar. Op voorstel van het 
bestuur wordt ze door de vergadering benoemd. 
 
8. Commissies 
Kascommissie 
Ruud Goutier is aftredend. Voor de ontstane vacature meldt zich Geurt Thomas. Hij wordt door de 
vergadering benoemd waarna deze commissie bestaat uit Peter Melet, Marcel Tichelaar en Geurt 
Thomas.  
 
Protestcommissie 
Omdat Marjolein Wolthoorn zojuist is benoemd tot bestuurslid, trekt zij zich, als eerste reserve, uit 
deze commissie terug. Thomas Beuman wordt daardoor eerste reserve. Voor de ontstane vacature 
meldt zich Ruud Goutier en wordt benoemd als tweede reserve. De Protestcommissie bestaat nu uit 
Cees Pater, Paul van der Bol, John Klappers en de reserveleden Thomas Beuman en Ruud Goutier.  



 
9. Uitreiking prijzen 
De prijzen voor de competitiekampioenen alsmede de inmiddels gegraveerde bekers van het 
bekertoernooi, de wisselbekers voor de winnaars van de zeskampen en de trofee voor de winnaar 
van de ereklasse van de UBT-kampioenschappen worden overhandigd.  
 
10. Begroting voor het seizoen 2022-2023 
De begroting wordt vastgesteld.  
 
11. Kalender voor het seizoen 2022-2023 
De voorzitter wijst op de twee extra vrije weken die in de kalender zijn opgenomen. Deze kunnen 
bijvoorbeeld worden gebruikt voor het plannen van inhaalwedstrijden. De vergadering gaat akkoord. 
 
12. Bestuursmededelingen 
De inschrijfformulieren voor het volgende seizoen moeten uiterlijk 1 juli bij de competitieleider zijn 
ingediend. Benadrukt wordt dat het invullen zorgvuldig gebeurt.  
 
De voorzitter wijst op het dubbeltoernooi dat SALM in juli organiseert. Op zijn vraag naar andere 
initiatieven kondigt TVZ zijn koppeltoernooi begin januari aan; het Paul & Greetje Lunchtoernooi van 
TTVB staat voor september gepland.  
 
13. Rondvraag 
Evert Izeboud zegt dat hij als wedstrijdsecretaris van VVV zal worden opgevolgd door Jos Berk. 
 
14. Sluiting 
De voorzitter dankt ieder voor de aanwezigheid en inbreng in deze vergadering. Hij nodigt ieder uit 
voor nog een hapje en drankje en sluit om 21.15 uur de vergadering.  
 
 
de voorzitter,    de secretaris, 
 
 
Ron de Wolf    André Uileman 
 


